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Poznań, 3 lutego 2017 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: wykonania śluzy dla autobusów na Wiadukcie Kosynierów Górczyńskich. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Rok temu na stronie internetowej Zarządu Dróg Miejskich w Poznaniu w zakładce „Usprawnienia dla 

transportu publicznego” pojawiła się koncepcja wykonania śluzy autobusowej na ul. Głogowskiej, przed 

skrzyżowaniem z ul. Ściegiennego (wlot od wiaduktu Kosynierów Górczyńskich). 

Wykonanie takiej śluzy przyspieszyłoby przejazd autobusów w godzinach szczytu o kilka minut. Kursuje 

tędy 11 aż linii autobusowych, średnio co 3 minuty. 

Proszę o informację, na jakim etapie jest wdrożenie koncepcji w życie 

 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


